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سارا گودرزی: کوروش باقری را بدون تردید باید یکی از 
چهره های اثرگذار ورزش کشور نامید؛ مربی سخت کوشی 
که مهم ترین افتخارات را برای وزنه برداری مردان ایران 
رقم زد و بعد از سال ها هنوز کسی نتوانسته در قد و قواره 
او ظاهر شــود. باقری جدایی تلخی با اهالی وزنه برداری 
داشــت، ولی همه آن روزهای پرتنش را فراموش کرده 
و بعد از نزدیــک به یک دهه دوباره به جمع این خانواده 
بازگشته است. این بار اما او مســئولیتی حساس تر را بر 
عهده گرفته اســت؛ نشســتن روی نیمکت مربیگری تیم 
ملی زنان. او در یک ســالی که هدایت تیم نوپای دختران 
وزنه بردار را بر عهده داشــته، ثابت کــرده همان مربی 
کاربلد سابق است. کسب اولین مدال طلای وزنه برداری 
زنان ایران در آســیا، پنج مدال برنز بازی های کشورهای 
اسلامی و دو مدال برنز قهرمانی آســیایی اخیر، کارنامه 
باقری در این ایام بوده اســت. گفت وگوی سرمربی تیم 

ملی وزنه برداری زنان را با «شرق» از نظر می گذرانید.
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پای صحبت کوروش باقری، سرمربی تیم ملی وزنه برداری زنان

کار کردن با خانم ها خیلی سخت است

صعود استقلال به فینال جام حذفی
پرسپولیس مقابل آقای متخصص

 چند وقت است با تیم های ملی وزنه برداری زنان کار می کنید؟  .
فدراســیون جدید تقریبا ۱۱ ماه است که استارت خورده و ما هم از روز اول با این تیم 
بودیم. بنا بر صلاح دید آقای انوشــیروانی، بخش بانوان را به من ســپردند. در این مدت 
اردوهای مختلفی داشــتیم و در چهار رویداد کشورهای اسلامی، قهرمانی آسیا (۲۰۲۲ 
و ۲۰۲۳) و قهرمانی جهان شــرکت کردیم. فعلا شــرایط خوب است و مشغول کاریم تا 

ببینیم در آینده چه پیش می آید.
 بعد از ۱۱ ماه چه ارزیابی از عملکرد خودتان دارید؟  .

ارزیابی من این اســت که روند رو به رشــد بوده. رکوردها دستخوش تغییرات شده و 
مسابقه به مسابقه بهتر شده است. این موضوع کاملا ملموس است. همه بچه ها بدون 
استثنا از هفت، هشت کیلو تا ۲۰ کیلو افزایش رکورد داشتند. یک زمانی انتقاد می شد که 
تیم ملی وزنه برداری زنان به چهار، پنج نفر که بالای ۳۰ سال دارند، محدود شده اما الان 
این طور نیست. تیم خیلی جوان تر شده است؛ طوری که در مسابقه آخر دو نفر از بچه ها 
زیر ۲۰ و ۲۱ ســال و دو نفر بزرگســال بودند. البته من فکر می کنــم جامعه وزنه برداری 
بانوان هنوز خیلی حرفه ای نشــده است. واقعیت این است که ما در سطح شهرستان ها 
زیر ســاخت لازم را نداریم. متأسفانه در بخش آقایان نیز این مشــکل را داریم اما درباره 
خانم ها واقعا با یک برهوت مواجه هستیم. وزنه برداری بانوان یکباره از تیم ملی شروع 
شد؛ در حالی که می بایست سالن هایی را مختص خانم ها در استان ها به وجود می آوردند، 
تجهیــزات مختص آنها مهیا می شــد و بعد روی آموزش مربیان به شــکل واقعی کار 
می کردند، نه اینکه صرفا با یک دوره تئوریک به آنها یک کارت مربیگری می دادند. مربیان 
وزنه بردار زنی که در حال حاضر مشغول فعالیت هستند، خودشان وزنه بردار نبوده اند یا 
اگر بوده اند از نظر من یک وزنه بردار رســمی نبوده اند و در حد خیلی پایین وزنه زده اند. 
با همین مدارک تئوریک یک ســری توقع ها ایجاد شــده و گاه و بیگاه ادعاهایی می شنویم 
کــه حتی در مردان هم آن را نمی بینیم. به نظر من این اظهارنظرها اثر عکس و مخرب 
دارد. در کل می توان گفت همه این مربیان در یک ســطح هســتند و تفاوت فاحشــی با 
هم ندارند؛ مگر اینکه در بحث مدیریت و روان شناســی با یکدیگر متفاوت باشند. ما باید 
امیدوار باشیم همین دخترهایی که الان وزنه بردار هستند و سنشان بالاتر است، در آینده 

نزدیک به صورت جدی وارد عرصه مربیگری شوند و به رشد این رشته کمک کنند.
 پشتیبانی فدراسیون از زنان چطور بوده است؟  .

انصافا در این چند وقت، مسابقات رسمی تر و شکیل تر برگزار شده است. شاید بعد از 
ســال ها داریم یک تقویم درست از فدراسیون می بینیم که بخش بانوان هم کاملا در آن 
گنجانده شــده است. نمی گویم شــرایط اردوها عالی است، اما از قبل خیلی بهتر است. 
با این حال نیاز به کار بیشــتر و نگاه ویژه تر اســت. این نگاه باید از ســمت وزارت ورزش و 
کمیتــه ملی المپیک هم باشــد. اگر بخواهیم بانوان پا به پای آقایان کســب عنوان کنند، 
نیاز به حمایت بیشتر اســت. خانه وزنه برداری ما از سال ۵۳ احداث شده و تا الان هیچ 
تغییری نکرده و حتی تغییرات منفی هم در آن ایجاد شــده اســت؛ طوری که بخشی از 
آن را در گذشته اجاره دادند و فضا را خیلی محدودتر کردند. ما عملا برای خانم ها هیچ 
سالن اختصاصی نداریم. تیم پسران در آکادمی ملی المپیک تمرین می کنند. دختران هم 
در شهرســتان ها و تهران تمرین می کنند. فعلا کار را به این شکل جلو می بریم  اما قطعا 

ایدئال من و خود فدراسیون نیست.
 به لحاظ فنی کار کردن با تیم مردان برایتان لذت بخش تر است یا با تیم زنان؟  .

حقیقتا کارکردن با مردان خیلی راحت تر است. اکثر قریب به اتفاق دختران حرفه ای 
نیســتند. آنها هنوز نتوانسته اند خیلی از مؤلفه های حرفه ای بودن را درک کنند. در طرف 
مقابل، خانواده ها این فشار را برای ما بیشتر می کنند. مثلا وقتی فهرست اردوی تیم ملی 

یا نفرات اعزامی به مسابقات اعلام می شود، پدر و مادرها به ما زنگ می زنند و معترض 
هســتند که چرا بچه ما در تیم نیست. این موضوع در هیچ کجای دنیا مرسوم نیست. ما 
موظف نیستیم به آنها جواب بدهیم اما من به لحاظ اخلاقی تعامل می کنم و جوابشان 
را می دهم. ما از طرف فدراســیون مورد ارزیابی قرار می گیریم. فدراسیون قطعا سازوکار 
خودش را برای ارزیابی تیم دارد. ممکن است در یک وزن سه نفر دعوت بشود و در وزن 
دیگر یک نفر هم دعوت نشــود. بعد از آن، پاک بودن ورزشکاران از نظر دوپینگ برای ما 
اهمیت دارد که ســعی می کنیم راهنمایی های لازم را بکنیم تا اگر کسی اشتباهی کرده 
دســتش را بگیریم نه اینکه مچش را بگیریم. در تیم پســران اما اصلا چنین موضوعاتی 
را نداریم. خودشــان چارچوب کار را می دانند. ضمن اینکه وزنه برداری رشته مشخصی 
است و کیلوهای وزنه تعیین می کند که وضعیت ورزشکار به چه شکل است. من قبل از 
اینکه به تیم ملی بیایم، به خانم ها آموزش می دادم اما حقیقتا کار کردن با خانم ها خیلی 
ســخت تر است. حواشی در تیم دختران زیاد اســت و ناخودآگاه بخشی از انرژی صرف 

موضوعاتی می شود که کار را فرسوده می کند.
 نتایج مسابقات قهرمانی آسیایی اخیر را چطور دیدید؟  .

یکی از مسابقات آسیایی بود که من تا به الان یاد ندارم کیفیت آن چه در بخش زنان و 
چه مردان بالا بوده باشد. ما یک وقت در آسیایی شرکت می کردیم و مثلا حسین رضازاده 
با اختلاف فاحش اول می شــد اما اینجا شرایط در همه اوزان فرق داشت. در دسته های 
۸۹ و ۱۰۲ کیلوگرم چند نفر وزنه های بالا زدند. نمونه بارز در خانم ها هم الهام حســینی 
بود. او ســال گذشــته با ۲۲۷ کیلو طلا گرفت اما امســال در همین مسابقات با ۱۰ کیلو 
افزایش رکورد در جای پنجم (دســته ۸۱) قرار گرفت. البته سال گذشته همه کشورها با 
قدرت کامل نیامده بودند؛ مثلا نفر اول و دوم دنیا در وزن الهام، چینی ها هستند که نیامده 
بودند. در مجموع از نتایج راضی هســتم. همه نفرات اعزامی افزایش رکورد داشــتند. 
فاطمه کشاورز در وزن غیرالمپیکی دو مدال برنز گرفت  اما ارزشمند است. این نتایج نشان 
می دهد پتانســیل وزنه برداری آسیا خیلی بالاست و باید گفت وزنه برداری آسیا و جهان 
چندان فاصله ای با هم ندارند. الباخ قطری در رقابت های جهانی ســال قبل در دســته 
۱۰۲ کیلوگرم اول شد؛ رکوردهای او در آسیایی امسال مدال نمی گرفت یا برنز می گرفت. 
می خواهم بگویم ســطح آسیایی امســال از جهانی هم بالاتر بود. با همه اینها، ما نباید 
پشت ســر رقبا قرار بگیریم. هدف باید این باشــد که ما هم در ســطح اول جهان و آسیا 
باشیم؛ کما اینکه این کار را قبلا انجام داده ایم. توانایی ژنتیکی وزنه برداری ایران بالاست. 
گاهی برخی از دوســتان می گویند که باقری الان دیگر مثل گذشــته وزنه برداری را نقد 
نمی کند  اما واقعا من همان کوروش باقری هستم. الان راحت می توانم وارد اتاق سجاد 
انوشیروانی شــوم و انتقادهایم را بکنم. خیلی نیاز نیست در رسانه حرف بزنم. آنها هم 

حداقل می شنوند.
 ســجاد انوشیروانی و بهداد سلیمی روزی شاگرد شــما بودند و اختلاف نظرهایی هم   .

با یکدیگر داشــتید. الان جایتان به نوعی با هم عوض شده است؛ کار کردن با آنها سخت 
نیست؟

نه، عالی اســت. خوشحالم نســلی وزنه برداری ما را دست گرفته که تا همین دیروز 
وزنه می زدند. اتفاقا کار درست یعنی همین. نه اینکه خدای نکرده بگوییم پیش کسوتان 
نباشــند. پیش کسوت احترام می خواهد، نیازی به پست ندارد. به نظر من نیروی محرکه 
فدراســیون همین جوان ها هســتند. انوشــیروانی خیلی تلاش می کند بودجه بگیرد و 
تجهیزات بخرد. این مدل ریاســت کردن درست است. نباید این طور باشد که من در اتاقم 
بنشــینم و ببینم وزارت ورزش چقدر به من اعتبار می دهد. من یادم هســت روزی که در 
دوره حســین رضازاده فدراسیون را تحویل دادیم، بالغ بر۱۰، ۱۵ قهرمان جهان و المپیک 

استقلال، پرافتخارترین تیم ایران در رقابت های جام 
حذفی، شب گذشته در ورزشگاه آزادی موفق شد تیم 
نساجی را با نتیجه قابل تأمل ۴ بر صفر شکست دهد و 
به فینال برسد. استقلال که در رقابت های لیگ برتر این 
فصل به عنوانی بهتر از سومی نرسیده بود، برای حضور 
در نیمه نهایی جام حذفی انگیزه فراوانی داشت و نهایتا 
همین انرژی باعث شــد تا مدافــع عنوان قهرمانی این 
جام یعنی نساجی را در بازی پایِ فینال از پیش بردارد. 
استقلال که پیش از این هفت عنوان قهرمانی در جام 
حذفــی دارد، بی صبرانه منتظر دیــدار امروز تیم های 
هوادار و پرســپولیس اســت تــا رقیبــش در فینال را 
بشناسد. رقیبی که شاید دوست داشته باشد پرسپولیس 
باشد. ماجرا از این قرار است که استقلال چند هفته قبل 
و در رقابت های لیگ برتر بازی برگشت را به پرسپولیس 
با یک گل باخت و ســرانجام هــم از کورس قهرمانی 
جا ماند. آنهــا در هفته های اخیر وعده گرفتن انتقام از 
پرســپولیس را در جام حذفی داده اند و شــاید بدشان 
نیاید که در فینال مقابل رقیب ســنتی به میدان بروند. 
البته استقلال برای بردن نســاجی هم به اندازه کافی 
انگیزه داشــت. نساجی در فصل گذشته علاوه بر آنکه 
در رقابت هــای لیگ برتر به اســتقلال نباخت، این تیم 
را از گردونه بازی های جام حذفی کنار راند تا حســرت 
یک جام دیگر را بر دل اســتقلالی ها بگذارد. قهرمانی 
نســاجی در فصل گذشــته رقابت هــای حذفی، اولین 
قهرمانی این تیم قائمشهری در این تورنمنت بود، ولی 
آن موضوع محلی برای کســب تجربه بیشتر برایشان 

نشــد؛ چراکه روز گذشــته عملا توانی بــرای رقابت با 
استقلال در نیمه نهایی نداشتند. البته شاید حضورشان 
در نیمه نهایی هم برایشان کارنامه درخوری تلقی شود. 
ضمن اینکه این دو تیم در دو فصل اخیر به اندازه کافی 
با یکدیگر روبه رو شــده اند. بازی روز گذشــته هفتمین 
تقابلشان در دو فصل اخیر بود که مثل بیشتر وقت ها، 
استقلال دست بالا را داشــت. در فصل اخیر استقلال 
در بازی رفت این فصل به سادگی نساجی را از پیش رو 
برداشــت و در ســوپرجام هم این تیم را مغلوب کرد. 
استقلال در نیم فصل دوم به فرم رؤیایی رسید و بهترین 
۱۰ هفته تاریخ لیگ برتر را پشت سر گذاشت. استقلال 
در این ۱۰ هفته به ۹ پیروزی و یک تساوی دست یافت 
که این تســاوی برابر نســاجی بود و این بار هم نساجی 
توانست استقلال را متوقف کند و باز هم برای این تیم 
دردسرساز شد. هرچند این همه اندوخته شب گذشته 

دیگر برایشان کارایی نداشت.
پرسپولیس مقابل آقای متخصص

رقابت های جــام حذفی امروز با برگــزاری دومین 
دیــدار نیمه نهایی پیگیری می شــود تــا تکلیف دیگر 
فینالیست این رقابت ها مشخص شود. امروز از ساعت 
۱۸٫۳۰ پرســپولیس در ورزشــگاه دستگردی آن هم در 
شرایطی که قرار اســت بازی بدون حضور تماشاگران 
برگزار شــود، بــه مصاف هــوادار می رود. شــاگردان 
یحیی گل محمدی که چند روز قبل موفق شــدند جام 
قهرمانــی لیــگ برتر را برای هشــتمین بار بالای ســر 
ببرند، در روزهای اخیر مراســم جشن قهرمانی شان را 

به تأخیر انداخته اند تا نشــان دهند چقــدر برای بازی 
امــروز تمرکز دارند. اگرچه هوادار روی کاغذ نمی تواند 
رقیب سرســختی برای پرسپولیس باشد، ولی یکی دو 
اتفاق افتاده که اجازه نمی دهد خیال پرسپولیســی ها 
برای بازی امروز راحت باشــد؛ اولین آن شکست برابر 
همین تیم در دور برگشــت رقابت های لیگ برتر است. 
هــوادار که بازی رفت را ۳ بر یــک باخته بود، در بازی 
برگشت با یک گل پرسپولیس را شکست داد تا شرایط 
را برای یحیی و تیمش حســابی ســخت و دشوار کند. 
در واقع اگر اتفاقات انتهای فصل رخ نمی داد و دست 
سرخ های تهرانی به جام نمی رسید، مهم ترین دلیلش 
همان شکســت برابر هوادار بود. به غیــر از این مورد، 
پرسپولیسی ها امروز قرار است مقابل مربی ای به میدان 
بروند که در فصول گذشــته نشان داده متخصص جام 
حذفی است. ســاکت الهامی، سرمربی تیم هوادار، به 
غیر از آنکه یکی از مربیان استقلالی شاغل در لیگ برتر 
ایران اســت، دو فصل پیش با تراکتور و فصل گذشــته 
هم با نســاجی جام قهرمانی را به دست آورد تا نشان 
دهــد فرمول برنده شــدن در این جام را از بر اســت. از 
سوی دیگر پرسپولیسی ها هم انگیزه خاص خودشان را 
دارند؛ علاوه بر آنکه در پی گرفتن انتقام آن شکست در 
بازی های لیگ هستند، فرصت رسیدن به فینال و کسب 
یک جام دیگر در این فصل، آن هم برابر رقیب سنتی را 
به راحتی از دســت نخواهند داد. ضمن اینکه آنها باید 
نشان دهند برای برتری مقابل رقبایشان نیاز به حضور 
در ورزشــگاه آزادی ندارند و می تواننــد در هر زمینی 
رقیب را از پیش رو بردارنــد. با وجود اتفاقات مهیجی 
که در پیش اســت، نمی توان از بدســلیقگی مسئولان 
فدراســیون فوتبال و شــورای تأمین برای بی تماشاگر 
کــردن این بازی به ســادگی گذشــت. نیمه نهایی جام 
بدون حضور تماشــاگران؛ خودش به اندازه کافی گویا 

خواهد بود.

در تیم بودند. حالا به جایی رســیدیم که بعد از هفت، هشت سال هنوز امیدمان به این 
اســت که کیانوش رستمی و ســهراب مرادی که در آستانه بازنشستگی هستند، برایمان 
مدال بگیرند. این نشــان می دهد که کاری نشــده است. به لحاظ جامعه آماری و حفظ 
زیرساخت ها نیز کاری نکرده ایم. به هرحال چیزی که من فعلا می بینم حرکت رو به جلو 
است. اگر تا سال دیگر اتفاقی نیفتاد و دچار توقف شدیم، باز هم نقدهایم رسانه ای خواهد 

شد.
 برنامه های آینده تیم ملی بانوان چیست؟  .

۱۴ نفــر از رده های نوجوان، جوان و بزرگســال به اردوی جدید تیم دعوت شــده اند. 
مســابقات نوجوانان و جوانان آسیا، بازی های آسیایی، جوانان جهان و بزرگسالان جهان 

چهار رویداد پیش روی ما هستند که با این نفرات آنها را پوشش می دهیم.
 می توانیم به مدال گرفتن در بازی های آسیایی امیدوار باشیم؟  .

هدفمان کســب مدال اســت  اما در بازی های آســیایی واقعا روی سکو رفتن خیلی 
سخت است.

 در مورد سهمیه المپیک چطور؟ قول می دهید؟  .
امید زیادی به کسب سهمیه المپیک داریم. اگر بتوانیم سهمیه بگیریم که فکر می کنم 
بتوانیــم، کار بزرگی را کرده ایم. خیلی ها می گویند فقط الهام حســینی شــانس اصلی 

سهمیه است  اما به نظر من نفرات دیگری هم داریم که بدون شانس نیستند.
 البته که باید گفت الهام حسینی برای وزنه برداری زنان جزء استثناها بوده است؟  .

بلــه، همین طور اســت. الهام حســینی فاصله اش بــا بقیه زیاد اســت، رکوردهای 
خوبــی می زنــد، در مســابقات و تمرینات فوق العــاده حرفه ای عمــل می کند و اصلا 
نوســان ندارد. مــا نفراتــی را داریم کــه نوســان های خیلی شــدیدی دارند. ایشــان 
کســی اســت که به او به شــکل ویژه ای نگاه می شــود و هر ســری وادا از او آزمایش 

دوپینگ می گیرد.

اخـبـار  بـرگـزیـده

قهرمانی دختران آلیش کار در سبک آزاد آسیا
رقابت های کشتی آلیش زنان قهرمانی آسیا در بخش آزا به میزبانی ازبکستان برگزار 
شد و در پایان تیم ایران با کسب دو طلا و دو نقره قهرمان شد. ام البنین محسنی در وزن 
۶۰ کیلوگرم و ریحانه گیلانی در وزن ۷۰ کیلوگرم به مدال طلا دســت پیدا کردند و رقیه 
محمودآبادی در وزن ۶۵ کیلوگرم و عزت قربانی ثانی در وزن مثبت ۷۵ کیلوگرم نیز مدال 
نقره به دســت آوردند. علاوه بر این، ســپیده بابایی در وزن ۵۵ کیلوگرم و سحر غنی زاده 
در وزن ۷۵ کیلوگرم چهارم شــدند. در رده بندی تیمی، ایران با ۲۳۰ امتیاز قهرمان شــد، 
ازبکســتان با ۲۱۵ امتیاز در جایگاه دوم قرار گرفت و قرقیزســتان هم عنوان سومی را به 
دست آورد. تیم ایران روز سه شنبه در بخش کلاسیک هم با کسب چهار نقره و دو برنز، 
قهرمانی را به دست آورد. تیم ایران سال گذشته برای اولین بار قهرمان آسیا در دو بخش 

آزاد و کلاسیک شده بود و امسال هم از عنوان قهرمانی خود دفاع کرد.

شرط شورای برون مرزی برای اعزام شطرنج بازان
 به گرجستان

به گزارش ایســنا، مسابقات شــطرنج قهرمانی جهان رده های ســنی قرار است از 
۱۵ خرداد در گرجســتان آغاز شــود. پیش از این خانواده های شــطرنج بازان نسبت به 
گرفته نشــدن مجوز شــورای برون مرزی و پیگیری نکردن فدراسیون معترض بودند  اما 
روز گذشــته جلسه شورای برون مرزی برگزار و قرار بر این شد که اعزام تیم ملی منوط 
به پرداخت هزینه ها توســط فدراسیون (نه هزینه شــخصی توسط خانواده ها) انجام 
شود. این مســابقات قهرمانی جهان است و طبق قانون فدراســیون باید هزینه اعزام 
تیم های ملی به مســابقات آســیایی و جهانی را بپردازد. دبیر فدراســیون شطرنج در 
گفت وگو با ایســنا، درباره این موضوع گفت: مجوز شورای برون مرزی گرفته شده است 
اما باید روش های قانونی که وزارت ورزش مد نظر دارد اعمال شــود تا بتوانیم اعزام  را 
انجام دهیم. او در پاســخ به این سؤال که منظورتان از این روش های قانونی چیست؟ 
گفت: اجازه دهید یک تصمیم داخلی در فدراســیون گرفته شود بعد منتشر می کنیم. 
هنوز تصمیمی گرفته نشده که به چه صورت نفرات انتخاب شوند و در حال حاضر این 

موارد در اختیار کمیته فنی است. من فکر می کنم این اعزام انجام می شود.

واکنش مدیرکل حقوقی وزارت ورزش به شایعه 
اختلاس یک رئیس فدراسیون

به گزارش ایرنا، درحالی که خبرهایی منتشــر شــد مبنی بر اینکه نامه کیفرخواست 
رئیس یکی از فدراسیون های ورزشی به جرم اختلاس به وزارت ورزش و جوانان رسیده، 
اما مرتضی فلاح، مدیر کل امور حقوقی وزارت ورزش و جوانان، در گفت وگو با ایرنا گفت: 
تا این لحظه چنین کیفرخواســتی دریافت نکرده ام. اساســا اگر چنین نامه ای ابلاغ شده 
باشــد، به دفتر حقوقی وزارت ورزش و جوانان می رســد. فلاح در واکنش به این سؤال 
که اگر کیفرخواســت مربوطه ابلاغ شود، آیا فرد خاطی از سمتش معلق خواهد شد یا 
خیر؟ گفت: در اجرای قانون تشــدید مجازات مرتکبین ارتشا ، اختلاس و کلاهبرداری اگر 
دادستان آن را به دستگاهی ابلاغ کند، فرد تا زمان ابلاغ رأی نهایی تعلیق می شود. گفتنی 
اســت روز ۲۰ اردیبهشت اخباری غیررســمی درباره صدور کیفرخواست یکی از رؤسای 
فدراسیون های ورزشی به  جرم اختلاس منتشر و ادعا شد این فرد به ۱۱ تخلف که هشت 

مورد آن اختلاس است، متهم شده است. 


